
Protokół Nr XX/2020 

z Sesji Rady Powiatu  w Nowym Mieście Lubawskim  

w dniu 25 czerwca 2020 r. 

 

XX Sesja szóstej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się  

25 czerwca 2020 r. w hali sportowej Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku.  

Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 1. 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1400,  a zakończyły ok. godz. 1515. 

Obrady były rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk oraz  

transmitowane online za pośrednictwem strony www.crv.pl. 

Ad. 1  

Otwarcie XX Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję: 

- radnych Rady Powiatu (lista obecności stanowi załącznik nr 2),   

-  Sekretarza Powiatu Ewę Kalisz – Górzkowską, 

-  Skarbnika Powiatu Sebastiana Kińskiego, 

-  Radcę Prawnego Macieja Sikorskiego. 

Obradom przysłuchiwała się redaktor z Kuriera Iławskiego - Aleksandra Malinowska.  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził, że aktualnie w sesji uczestniczy 17 

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był radny Marek Piątkowski. 

Przewodniczący zapytał czy radny wyraża zgodę na pełnienie funkcji Sekretarza obrad. 

Radny Piątkowski wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania. Raport z głosowania stanowi załącznik nr 3. Radny Piątkowski 

został powołany na Sekretarza obrad. 
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący poinformował, że radni otrzymali porządek obrad (załącznik nr 4).  

Następnie zapytał czy ktoś ma uwagi do porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 5. 

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad XX Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu. 

7. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/93/2019 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu powiatu nowomiejskiego za I półrocze 2020 r. oraz o kształtowaniu się Wieloletniej 

Prognozy Finansowej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej Nowe 

Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w 2020 r. zadania „Remont Sali Sesyjnej 

Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/126/2020 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 7 maja 2020 r. w sprawie określenia szczegółowych zasad, 

sposobu i trybu udzielania podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą ulg w spłacie 

należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub użytkowanie 

przypadających za okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii COVID-19. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia Polkomtel Infrastruktura Sp. z o.o.  
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z siedzibą w Warszawie nieruchomości gruntowej będącej własnością Powiatu 

Nowomiejskiego położonej we wsi Kurzętnik. 

14. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

15. Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu. 

 

Ad. 5 

 Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Powiatu  

Sekretarz obrad XIX Sesji Rady Powiatu Mieczysław Łydziński poinformował, że zapoznał się 

z protokołem i nie ma do niego zastrzeżeń. Radny wnioskował o przyjęcie protokołu. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 6. Przyjęto protokół nr XIX/2020. 

Ad. 6 

 Sprawozdanie z prac Zarządu  

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdania z prac Zarządu w okresie od 01 maja 

do 18 czerwca 2020 r. oraz protokoły z posiedzeń Zarządu w dniach: 30 kwietnia oraz 15 i 28 

maja (załącznik nr 7) 

Przewodniczący poprosił o uzupełnienie sprawozdania. 

Starosta przedstawił informację z wydarzeń, które miały miejsce w okresie międzysesyjnym: 

- 5 czerwca – zakończenie roku szkolnego klas czwartych w Zespole Szkół im. C. K. Norwida 

w Nowym Mieście Lubawskim; 

- 10 czerwca - zakończenie roku szkolnego klas czwartych w Zespole Szkół Zawodowych  

w Kurzętniku. 

Starosta dodał, że uroczystości te odbywały się w reżimie obowiązującym w czasie matur. 

Poinformował, że co tydzień w poniedziałek odbywa się wideokonferencja Konwentu 

Starostów Województwa Warmińsko – Mazurskiego. W ostatnich wideokonferencjach 

uczestniczyli również goście m.in. Wiesława Przybysz – Dyrektor Regionalnego Ośrodka 

Polityki Społecznej, Andrzej Zakrzewski – Dyrektor Oddziału Regionalnego NFZ, 

 - 18 czerwca - wyjazdowe spotkanie Konwentu Starostów z Wojewodą Warmińsko – 

Mazurskim Arturem Chojeckim. 

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do sprawozdania. 

Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 7  

 Wnioski, interpelacje i zapytania radnych 

Przewodniczący zapytał czy radni mają jakieś wnioski, interpelacje, zapytania. 
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Radny Jacek Rydel złożył interpelację dotyczącą dwóch tematów: 

- retencji wód na obszarze Starostwa, jednostek podległych Starostwu, 

- Planu Rozwoju Sieci Drogowej Dróg Powiatowych powiatu nowomiejskiego w najbliższych 

latach. 

Interpelacja stanowi załącznik nr 8. 

Radny Łydziński złożył interpelację dotyczącą naprawy drogi krajowej nr 15 na terenie 

Nowego Miasta Lubawskiego. Interpelacja stanowi załącznik nr 9. 

Radny poruszył również kilka innych kwestii. Poinformował, że dochodzą informacje  

z Powiatowego Urzędu Pracy, że jest tam konflikt wewnętrzny typu pracowniczego. Dodał, że 

nie chce za dużo mówić na ten temat, bo informacje te musiałyby być sprawdzone, ale nie jest 

to przypadek jednostkowy. Nie chodzi więc o to, że dotyczy to jednego pracownika, że ktoś z 

kim się nie porozumiał, ale jest to szerszy problem. Radny zapytał Starostę czy wie coś więcej 

na ten temat i czy radni mogliby zostać zorientowani na czym polegają problemy w PUP. 

Kolejna sprawa jaką poruszył radny dotyczyła karetki dla nowomiejskiego Szpitala. Radny 

Łydziński powiedział, że zapewne radni wiedzą już z mediów, że wreszcie, po długim czasie, 

szpital otrzyma oczekiwaną karetkę. Jest to informacja sprawdzona, jest potwierdzenie od 

Wojewody. Podjęto już działania jeśli chodzi o Ełk, który też dostanie karetkę. Tam promesa 

została już przekazana. Nowomiejski szpital otrzyma Volkswagena Kraftera o wartości 535 tys. 

zł. Będzie to pojazd wyposażony, gotowy do użytku. Radny zwrócił uwagę, że jako formacja 

dotrzymują słowa. Wreszcie będzie dostarczona nowa karetka dla Nowego Miasta. Radny 

powiedział, że w ramach Tarczy 4.0 uruchomiono program: Fundusz Inwestycji 

Samorządowych. Ma on dotyczyć gmin i powiatów. W ramach tego funduszu gminy i powiaty 

w całym kraju mogą pozyskać łącznie 6 mld złotych. W przypadku naszego powiatu można 

pozyskać kwotę w wysokości 1 610 245 zł. Kwota wynika ze specjalnego algorytmu. Gminy 

w powiecie mogą pozyskać następujące kwoty: 

- gmina miejska NML – 1 231 tys. zł, 

- gmina Biskupiec - 1 149 tys. zł, 

- gmina Grodziczno – ok. 870 tys. zł, 

- gmina Kurzętnik – ok. 1 500 tys. zł, 

- gmina wiejska NML z/s w Mszanowie - 1 138 tys. zł.  

Gdyby gminy pozyskały wszystkie te środki, to łącznie z powiatem udałoby się pozyskać 7,5 

mln zł. To znacząca pomoc, więc warto się o nią ubiegać, zwłaszcza, że nie będzie żadnych 

skomplikowanych procedur. Trzeba będzie jedynie złożyć wniosek i potem nastąpi przelew. 

Środki te mogą być wykorzystane na realizację inwestycji tj. remonty szkół – to mogłoby nas 
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interesować w kontekście remontów naszych szkół. Ponadto na wodociągi, kanalizację, ale to 

dotyczy gmin. Środki z FIS można przeznaczyć na wkład własny w projektach z udziałem 

środków z UE. Im większy samorząd, tym więcej środków może pozyskać. Radny Łydziński 

poinformował również, że jutro o godzinie 10.00 w Urzędzie Wojewódzkim odbędzie się 

konferencja prasowa na temat tarczy, tam pewnie niektóre kwestie będą uszczegóławiane. 

Może warto, aby ktoś z urzędu uczestniczył w tej konferencji. Radny nawiązał także do kwestii 

szpitala – w jednej z lokalnych gazet był artykuł o tym jak epidemia koronawirusa obciążyła 

finansowo szpital i samorządy. Cytowano wypowiedzi Starosty i Dyrektora szpitala, którzy 

skarżą się, że nie otrzymują żadnego wsparcia ani z województwa, ani z NFZ, ani z budżetu 

państwa. Radny stwierdził, że nie jest to chyba do końca prawda, bo jakieś wsparcie rzeczowe 

było (środki ochrony). Nie było ono duże, bo nie tylko nasz szpital, ale wszystkie szpitale  

w kraju musiały być wsparte w ten sposób. Niedawno było znaczące wsparcie ze strony Urzędu 

Marszałkowskiego w kwocie 400 tys. zł. Tak tragicznie to nie wygląda. Radny powiedział, że 

ze strony mieszkańców docierają niepokojące informacje odnośnie dostępności usług 

medycznych na terenie szpitala. Może należałoby to sprawdzić i pewne działania w szpitalu 

usprawnić, żeby mieszkańcy nie mieli problemów z dostępem do opieki medycznej. Na 

zakończenie radny Łydziński zapytał o lokalizację Sanepidu. Wiąże się to z zagrożeniem 

koronawirusem, Był tam ośrodek zakażeń, które rozprzestrzeniły się na inne instytucje m.in. 

Powiatowy Urząd Pracy i w konsekwencji musiała być dokonana dezynfekcja całego obiektu, 

co kosztowało ponad 20 tys. zł. Radny zapytał czy nie należy rozważyć przeniesienie tej 

instytucji do samodzielnego budynku. Radny dodał, że ma na myśli budynek przy ul. Korczaka. 

W budynku przy ul. Grunwaldzkiej jest natłok różnych instytucji, przewija się dużo osób i jest 

ryzyko z tym związane.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce się jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XV/93/2019 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 10. 

Uchwała nr XX/127/2020 została podjęta. Stanowi załącznik nr 11. 
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Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale 

nr XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 12. 

Uchwała nr XX/128/2020 została podjęta. Stanowi załącznik nr 13. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania 

budżetu powiatu nowomiejskiego za I półrocze 2020 r. oraz o kształtowaniu się 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 14. 

Uchwała nr XX/129/2020 została podjęta. Stanowi załącznik nr 15. 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Miejskiej 

Nowe Miasto Lubawskie z przeznaczeniem na realizację w 2020 r. zadania „Remont Sali 

Sesyjnej Urzędu Miejskiego w Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają pytania do 

uchwały.  

Radny Łydziński zapytał jaki jest zakres remontu. 

Starosta wyjaśnił, że przeprowadzony będzie generalny remont sali sesyjnej m.in. zeskrobanie 

tynków, zmycie farby, przyklejenie warstwy siatki, gruntowanie, położenie gładzi gipsowych, 

malowanie, demontaż sztukaterii, montaż sztukaterii itd. Koszt całkowity – 24 090 zł będzie 

pokryty po połowie przez samorząd miejski i powiatowy.  

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 16. 

Uchwała nr XX/130/2020 została podjęta. Stanowi załącznik nr 17. 
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Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIX/126/2020 Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim z dnia 7 maja 2020 r. w sprawie określenia szczegółowych 

zasad, sposobu i trybu udzielania podmiotom prowadzącym działalność gospodarczą ulg 

w spłacie należności pieniężnych z tytułu oddania nieruchomości w najem, dzierżawę lub 

użytkowanie przypadających za okres stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu 

epidemii COVID-19 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 18. 

Uchwała nr XX/131/2020 została podjęta. Stanowi załącznik nr 19. 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia Polkomtel Infrastruktura Sp. z o.o.  

z siedzibą w Warszawie nieruchomości gruntowej będącej własnością Powiatu 

Nowomiejskiego położonej we wsi Kurzętnik 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Następnie zapytał czy radni mają pytania do 

uchwały. Radni nie mieli pytań. 

Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 20. 

Uchwała nr XX/132/2020 została podjęta. Stanowi załącznik nr 21. 

Ad. 14 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Starosta odpowiedział, że do interpelacji nie będzie się odnosił, bo odpowiedź nastąpi na 

piśmie. Jeżeli chodzi o lokalizację dla Sanepidu, powiat nie ma obiektu przy ul. Korczaka. 

Radny Łydziński powiedział, że chodziło mu o budynek gdzie poprzednio mieścił się PŚDS. 

Starosta stwierdził, że jeżeli chodzi o lokalizację w budynku przy ul. Grunwaldzkiej, on byłby 

daleki od twierdzenia, że tam było ognisko zakażeń. Starosta tego nie wie. Zapytał czy radny 

może być tego pewny. Jeżeli chodzi o szpital, nie jest zamknięty na przyjmowanie pacjentów, 

tylko tak jak inne szpitale działa w określonym rygorze. Jeżeli jest zagrożenie życia, nie można 

mówić, że szpital kogoś nie przyjmie czy nie przyjdzie z pomocą. Zespoły ratownicze 

wyjeżdżają do zdarzeń, wypadków, chorych pacjentów. Faktycznie, służba zdrowia nie 

funkcjonuje tak jak przed epidemią koronawirusa, szczególnie jeśli chodzi o POZ-y. Szpital 

pracuje, przyjmuje i leczy pacjentów. Starosta odniósł się też do kwestii pomocy i wydatków 
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poniesionych przez Starostwo i inne jednostki – w tej sprawie nikt ze Starostą nie rozmawiał. 

Jedynie jakiś czas temu na sesji padło pytanie o dodatkowe wydatki w związku z epidemią. 

Taka informacja była udzielona. Trzeba powiedzieć wyraźnie, że na początku – pierwszy 

miesiąc czy półtora miesiąca byliśmy pozostawieni sami sobie. Były sytuacje dramatyczne – 

był jeden komplet odzieży ochronnej na wypadek porodu, w sytuacji kiedy przy pacjentce musi 

być kilka osób. Starosta podkreślił, że nigdy nie mówił, że powiat nie otrzymał żadnej pomocy, 

ale ta pomoc przychodziła później, a wcześniej szpitale same starały się pozyskać środki 

ochrony tj. maseczki, płyny dezynfekcyjne. Obecnie co chwilę ktoś dzwoni z województwa  

i prosi, żeby przyjechać po zaopatrzenie. Raz są to większe, raz mniejsze ilości. Teraz jest tego 

sporo, ale to dobrze, skoro mówi się o drugiej fali zachorowań, wtedy się to przyda. Była też 

taka sytuacja, że szpital otrzymał polecenie wykonania śluzy do triażu pacjentów  

z podejrzeniem koronawirusa. Takie było polecenie, ale w ślad za tym nie poszły pieniądze  

i do dziś ich nie ma. Jeśli mówimy o NFZ, wypłacane są środki, które zapisano w umowie. Nic 

więcej ponadto to. Jeżeli chodzi o konferencję w UW, widocznie radny ma lepsze informacje, 

bo Starosta nic na ten temat nie wiedział. Prawdopodobnie będzie to konferencja z udziałem 

tylko kilku osób, gdzie Wojewoda w medialnym przekazie przekaże informacje. Raczej nie 

będzie nikogo ściągał do Olsztyna. Dobrze, że będą środki na rozwój samorządów. Oby to było 

trwałe, a nie czasowe związane z określonym kalendarzem zdarzeń na najbliższy czas. Na 

pewno środki te będą dobrze wykorzystane. Starosta stwierdził, że nie trzeba poganiać Starosty, 

Zarządu czy Rady, aby czynić starania w celu pozyskania środków. My występujemy zawsze 

kiedy to jest tylko możliwe, o środki z Funduszu Dróg Samorządowych. Nie zdarzyło się, żeby 

nasze wnioski nie przechodziły, mimo że środków było zdecydowanie mniej. Jest grupa 

pracowników, szczególnie w Zarządzie Dróg Powiatowych, którzy świetnie przygotowują 

wnioski, które uzyskują akceptację. Starosta wyraził zadowolenie z faktu otrzymania karetki 

od Wojewody. Dodał, że był zdecydowany za miesiąc wziąć karetkę w leasing, bo dalsze 

wypożyczanie nie miało już sensu. Jeżeli chodzi o problemy w PUP, są to sprawy pracownicze 

i na razie zostawi to bez odpowiedzi. Nie znaczy to jednak, że nie jest w temacie czy nie 

interesuje się sprawą. Odniósł się również do kwestii małej retencji. Retencja to jakaś gałąź 

melioracji. Melioracja – z greki melior – oznacza nie odwadnianie, a ulepszanie. Temat jest 

teraz nośny. Wody Polskie organizują spotkania w starostwach, gminach na temat małej 

retencji. Dobrze, że coś w tym temacie się ruszyło. Starosta wrócił do tematu karetki. System 

ratowniczo – gaśniczy jest dobry. Dobrze wyposażony w wozy strażackie, a karetek brak. 

Najlepiej byłoby stworzyć krajowy system ratowniczy i włożyć w to pogotowie ratunkowe. 
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Radny Jan Rochewicz powiedział, że był na spotkaniu organizowanym przez Wody Polskie. 

Nie było to pierwsze spotkanie o tej tematyce, bo izba rolnicza od roku zajmuje się tym 

tematem. Program małej retencji jest nośny medialnie, ale jest problem z realizacją. Chodzi 

głównie o uproszczenie procedur, skrócenie czasu na wydanie decyzji. W przypadku 

mniejszych projektów powinna być mniejsza biurokracja. Oprócz kwestii cieków 

melioracyjnych, pozostaje kwestia torfowisk – chodzi o to, aby ich nie osuszać. Dochodzi 

likwidacja istniejących oczek wodnych. Powinny być wprowadzane takie rozwiązania, aby 

rolnikom nie opłacało się likwidować oczek wodnych. Mają one ważny wpływ na środowisko 

naturalne (m.in. stanowią ostoję dla ptactwa wodnego). Nie wszystko uda się uregulować 

przepisami, potrzebny jest też rozsądek i logika. Każdy z nas musi zrozumieć, że sam też może 

coś zrobić dla ochrony środowiska. Magazynując deszczówkę i podlewając nią ogródek, nie 

musimy korzystać z wody z sieci i potem płacić za ścieki. Ekonomia też wymusi pewne 

poczynania mieszkańców. Kolejna kwestia – wycinanie drzew rodzimych i sadzenie obcych 

odmian tj. tuje czy cyprysy. To nie jest dobry kierunek.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś z radnych chce jeszcze zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. 

Ad. 15 

 Zakończenie obrad XX Sesji Rady Powiatu 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski 

zamknął obrady XX Sesji szóstej kadencji Rady Powiatu.     

• Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

Protokół sporządziła:                  Przewodniczący Rady Powiatu 

            Anna Andrzejczak                           Kazimierz Wiśniewski 

 

 

      

 

           


